
 

 
 

 
 
Zápis ze 4. jednání sociální komise  
dne 13. září 2021 v kanceláři místostarosty pana Regnera 
 
Přítomní členové: Frýbová Radka 
      Bc. Vlčková Lenka 

    Kukrálová Helena 
        Bramborová Jindřiška 

    Horáková Jarmila 
    Ing. Špatenková Petra 
   Čisárová Marie 
   Laštovičková Ivana 
   Holubová Marie 
 

Omluveni:    PaedDr. Hartmanová Jana 
      
Neomluveni:   
    
Pověřený člen rady: Regner Jiří – nezúčastnil se (dovolená)  
 
Hosté: 
 
 
Zahájení a schválení programu 
 
Předsedkyně komise zahájila jednání a konstatovala, že komise je usnášeníschopná. Byl schválen následující 
program: 
 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání 
2. Projednání návrhů na obsazení uvolněných místností v DPS U Jakuba 
3. Projednání návrhů na obsazení uvolněné místnosti v DPS Nerudova 
4. Projednání změn v provozu senior taxi 
5.    Diskuse – závěr 
 

 
přijato, pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 
 
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání 
 
Bylo konstatováno, že všechny osoby, které dostaly nabídku byty přijaly a buď se již nastěhovaly nebo se stěhují 
v současné době. Problémem je pouze zdravotní stav pana , který zřejmě nebude schopný nástupu. 
 
 
2. Projednání návrhů na obsazení uvolněné místností v DPS U Jakuba 
 
Komisí bylo navrženo, aby byly uvolněné byty v DPS U Jakuba nabídnuty těmto uchazečům: 
 
Byt č. 39   
 
Dotyčná zájemkyně je lékařem doporučena jako vhodná. Pohybuje se pomocí dvou francouzských holí, což je 
problém, protože bydlí v domku na Vyšehradě, kde je příkré schodiště a kde se topí pevnými palivy. Podle 
ošetřujícího lékaře se její stav zhoršuje, zapomíná, vyžaduje dohled a sama již doma být nemůže. 
 



 

 
 

 
 
 
 Byt č. 18     
 
Dotyčný zájemce je lékařem doporučen jako vhodný. Má četné zdravotní  problémy a k pohybu používá invalidní 
vozík, což mu v jeho bytě působí problémy. Je již pokročilého věku a začíná mít potíže s pamětí. Po smrti manželky 
zůstal v bytě sám. Vzhledem k věku a zdravotnímu stavu členové komise doporučují jeho přijetí do DPS. 
 
 
 
3.   Projednání návrhů na obsazení uvolněné místnosti v DPS Nerudova 
 
Komisí bylo navrženo, aby byl uvolněný byt v DPS Nerudova nabídnut tomuto uchazeči: 
 
Byt č. 3   
 
Dotyčná zájemkyně je lékařem doporučena jako vhodná. Je již značně pokročilého věku a zjišťuje, že v řadě 
běžných činností potřebuje pomoc. Na podporu rodiny spoléhat nemůže, protože ve městě bydlí pouze její vnuk, 
který je však v současné době dlouhodobě mimo území republiky. I když je paní podle ošetřujícího lékaře 
biologicky mladší, bez projevů demence a soběstačná, rozhodli se členové komise její žádost doporučit ke 
schválení. 
 
 
4. Projednání změn v provozu senior taxi 
 
Místostarosta pan Regner požádal, aby byly projednány změny v provozu senior taxi. Na základě jednání se 
zástupcem taxislužby DELTA je navrženo zrevidovat ceny jízdenek a spoluúčast seniorů. Zvýšení ceny jízdenek po 
Červeném Kostelci z 80 Kč na 100 Kč a ceny jízdenek do Náchoda z 200 Kč na 250 Kč. Spoluúčast seniorů by se 
zvýšila z 20 Kč na 30 Kč. Současně s tím je navrženo rozšířit nabídku o cesty do Hronova a České Skalice, kam řada 
osob jezdí za specialisty či ošetřujícími lékaři. 
Členové komise se změnou cen souhlasí a navrhují, aby se dojezdová místa rozšířila kromě uvedených měst ještě 
o Úpici a Trutnov.  
 
  
5. Diskuze – závěr 
 

- paní Vlčková požádala o souhrnnou informaci týkající se služby senior taxi. Tajemník komise shrnul 
základní pravidla a zodpověděl dotazy 

- dotaz paní Bramborové ohledně možnosti získat ošetřujícího zubního lékaře zůstal nezodpovězen, i když 
se zpočátku (po 1. registraci) tvrdilo, že po zapracování bude nový lékař ještě přibírat další zájemce.   

 
 
 
 
Zapsal: Ing. Michal Tošovský – tajemník komise 
 
Dne:  15.9.2021 
 
Ověřil: Radka Frýbová – předsedkyně komise 
 
 
 
 




